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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A szociális és gyermekvédelmi intézményekre 
vonatkozó koronavírus-fertőzési és -halálozási adatokról" 

Tisztelt Miniszter Úr!

1. hány bentlakásos szociális és gyermekvédelmi intézményben van jelen a koronavírus 
Magyarországon, szám szerint és az összes intézmény arányában,

2. pontosan melyek ezek az intézmények, 

3. hány gondozott és hány gondozó érintett a fertőzéssel az egyes intézményekben, illetve 
összességében, és hány százalékát jelenti ez a gondozottaknak és a gondozóknak,

4. közülük hányan vannak karanténban, hányan szorulnak kórházi ellátásra és hányan gépi 
lélegeztetésre, 

5. a járvány első, illetve második hullámában mely szociális intézményekben volt jelen a vírus, 
milyen időtartamban, és hány gondozott/gondozó volt érintett a fertőzéssel, 

6. hány gondozottat és hány gondozót teszteltek az egyes intézményekben a járvány első, illetve 
második hullámában,

7. hányan hunytak el, hány és mely intézményekben koronavírus megbetegedés következtében a 
szociális intézmények gondozottai és gondozói közül a koronavírus-járvány első, illetve második 
hullámában,

8. a koronavírus megbetegedés következtében elhunytak hány százaléka volt szociális intézmény 
lakója a koronavírus-járvány első, illetve második hullámában,

9. hogyan biztosította a kormány a koronavírus-megbetegedés következtében kieső ápoló-gondozó 



személyzet pótlását; hány ápoló-gondozó felvételére került sor a járvány kezdete óta a 
megbetegedések nyomán fellépő munkaerőhiány miatt?

10. hány intézményben került sor a járvány első, illetve második hullámában az elégtelen 
védekezéssel összefüggő vezetői felmentésekre, és hány intézményben folyt, vagy folyik vizsgálat 
az esetleges mulasztásokkal, panaszokkal kapcsolatban?

Várom válaszát!

Budapest, 2021. január 7.

Tisztelettel,

Szél Bernadett

országgyűlési képviselő
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